
TEU-Teknik	og	Landsholdsledelsens	møde	14.	September	2019	
	
Deltagere:	Kristoffer	Andersen,	Kim	Drube,	Thomas	Purup,	Michael	Gandø,	Jørn	C.	Andersen	
Afbud:	 Lis	Borring	
	
Kommunikations	veje	-			Formelle	sager	skal	fremsendes	via	mail.	
Mødeintervaller	:		Faste	møde	intervaller	-			Så	det	ikke	kun	bliver	brandslukning.	Der	skal	også	være	tid	
til	planlægning	og	bevidst	udvikling.	Der	skal	være	fast	dagsorden	med	status	på	opgaver	og	hvem	der	
følger	op.	Møderne	holdes	hver	kvartal	-	Hvis	det	er	tunge	ting	så	mødes	vi.	Ellers	er	hver	anden	møde	
på	skype.	Der	skal	laves	en	mødeplan	for	møder	frem	til	sommeren	2020.	
Bruttoholdets	tillidsrepræsentant	kan	inviteres	til	at	deltage	ved	hele	og/eller	dele	af	møderne	og	give	
input	fra	holdet.	
Faste	punkter	er:	Stævner	-	Træningssamlinger	-	TEU	udmeldinger	-	økonomi	- 
	
Presseansvarlig	ved	stævner	og	mesterskaber	–	Det	skal	være	besluttet	hvem	der	sikre	kommunikation	
hjem	til	forbundet	mm.	Inden	rejsen	påbegyndes.	
	
Ny	administrator	for	landsholdet.	Indtil	vi	har	en	ny	fast	mand	til	opgaven,	deles	opgaven	som	HoT	
mellem	trænerstaben	og	Michael	Gandø.		
	
Satsstævner:	Canada	(Kun	Lærke)			Ingen	landsholdstræner	med	-			BudoNord	-	Beach-	Croatien-	French	
open-	DM.	Der	forventes	desuden	2	stævner	i	andre	kontinenter.	Heraf	et	i	Asien.	-	Dem	der	vil	med	-	 
Trænerne	til	stævnerne	skal	på	forhånd	prioriterer	deltagerne,	så	alle	er	bevidst	om	hvem	der	coaches	
først,	i	tilfælde	af	at	der	ikke	er	kapacitet	nok.	Bruttoholdet	har	altid	første	prioritet.	
	Med	brug	af	bodycard,	er	det	allerede	bestemt	hvem	der	choacher	hvem.	Procedurene	skal	være	ens		
uanset	stævnetype.		 
Brug	af	kommunikationsudstyr	i	Taiwan	gav	stor	fordel	og	sikkerhed	for	at	alle	fik	de	nødvendige	
informationer.	
	
UC:	 Fremtidige	arbejdsgruppe	består	af	Kim	D.,	Kristoffer,	Thomas	og	Kasper.	Udspillet	til	
konceptet	er	fremlagt	og	Kim	og	Thomas	kan	komme	mere	konkret	med	jeres	udgave	om	UC,	Hvordan	
ser	det	ud	for	jer….								
 
Økonomi:	20-25000,-	til	MasterClass	poomsae-kursus	i	Bonn	(er	efterfølgende	blevet	aflyst) 
Bruttolandsholdssamling	med	med	prospects	og	talenter,	skal	belastes	procentvis	efter	deltagelse.	Så	
omkostningerne	afspejler	Budget	for	BLH/Spor	3	så	længe	LHL	varetager	UC-opgaver.	
Kim	ønsker	at	adskille	nogen	samlinger	mellem	UC,	LH	,	Brutto,	så	det	får	det	rigtige	indhold	og	større	
fokus 

Der	er	usikkerhed	om	vi	får	al	nødvendig	information	/	tilbagemeldinger	fra	internationale	dommere,	
når	de	kommer	hjem	fra	internationale	stævner	og	kurser.	Ky-Tu	tager	en	snak	med	Edina	om	en	måde	
at	forbedre	udnyttelsen	af	Internationale	dommere…. 

	


